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Ontfermen 
 

n het woordenboek staan er 

verschillende verklaringen 

voor het woord ontfermen. Van 

positief naar niet echt negatief, 

maar wel minder positief, 

hoewel het voor degene die het 

aangaat wellicht niet zo nega-

tief klinkt. Positief is zoals het 

woordenboek verklaart, ‘uit 

medelijden iemand voor het 

uiterste behoeden’. Een nega-

tieve verklaring is die van ‘te 

eigen bate gebruiken’, zoals 

bijvoorbeeld iets dat overblijft 

snel voor je zelf gebruiken en 

niet aan anderen denken. Afge-

leid van ontfermen is het 

woord ontferming, verwijzend 

naar barmhartigheid.  
 

Ongetwijfeld zult u zich afvragen 
wat bedoel je nu met de uitleg 
over het woord ontfermen. Eigen-
lijk komt dit door wat er momen-
teel allemaal om ons heen ge-
beurt. Er gaat geen nieuwsuitzen-
ding of journaaluitzending voorbij, 
of wij worden geconfronteerd met 
beelden van duizenden mensen die 
huis en haard verlaten hebben. 
Verlaten hebben omdat zij zich 
niet meer veilig voelen door oor-
log, terrorisme, honger en noem 
maar op. Dit alles in de hoop el-
ders in vrede te kunnen leven. 
Zich niet realiserend welke risico’s 
er genomen moeten worden en 
zich wellicht ook niet realiseren 
dat van hun ellende door pure 
misdadigers misbruik van hun si-
tuatie wordt gemaakt. Inmiddels 
weten wij allemaal wat vluchtelin-
gen kan overkomen en wat hen 
overkomen is. De meest ver-
schrikkelijke taferelen hebben wij 
hiervan gezien. 

Ik denk niet, dat wanneer je deze-
beelden ziet, je daar niet onver-
schillig onder blijft. Alleen de 
vraag die door velen wordt ge-
steld, is die van kunnen wij al deze 
mensen helpen.  
 

r moeten keuzes gemaakt 
worden, politieke keuzes. 

Keuzes die een land alleen niet 
kan maken, maar die je geza-
menlijk doet. Hetzelfde geldt ook 
voor hoe wij met elkaar deze 
mensen kunnen helpen, daar 
gaat het op dit moment om! Keu-
zes maken en helpen geldt ook in 
ons eigen land en wellicht ook in 
onze eigen gemeente. 
 

 
 

mensen op de vlucht 
 

Op dat moment komt ook het 
woord ONTFERMEN in beeld. Het 
behoeden dat het met iemand 
verkeerd afloopt, en dat niet al-
leen uit medelijden, maar van 
mens tot mens, omdat je, je 
naaste, je medemens niet kan en 
mag verwaarlozen. 
 

oe het verder moet? Ik denk 
dat op dit moment niemand 

hier iets zinnigs over kan zeggen, 
nu is de eerste hulp op zijn plaats! 
In de Bijbel staat dat Jezus op een 
bepaalt moment met ontferming 
was bewogen. Ontferming staat 
ook voor barmhartigheid, mis-
schien dat ook wij in Purmerend 
wellicht wat meer barmhartigheid 
kunnen betonen. 
 

Jan Schuuring, voorzitter 
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Eten tussen 

bijzondere mensen… 
 

ten tussen bijzondere 

mensen op een bijzondere 

plek. Eigenlijk heel gewoon.  
 

Anderhalf jaar geleden ben ik 
begonnen als fractievoorzitter 

van het CDA in Purmerend. Mijn 
ambitie: meer naar buiten met 
z’n allen, de samenleving in.  
Sindsdien organiseer ik veel 
werkbezoeken. Zo viel mijn oog 
bij een bezoek aan het RIBW, 
een organisatie die begeleiding 
biedt aan mensen met tijdelijk 
of langdurige psychische klach-
ten, op een flyer. “Geen zin om 
alleen te eten? Kom langs bij 
het steunpunt”, luidde de titel.  
Een initiatief dat het RIBW sa-
men uitvoert met de Prinsen-
stichting, een organisatie die 
mensen met een beperking 
begeleid. Nieuwsgierig naar dit 
kleinschalige initiatief was mijn 
volgende uitje met fractie en 
bestuur bepaald: samen eten 
bij het Steunpunt.  
Afgelopen week was het einde-
lijk zo ver. Met negen man 
sterk stapte we de locatie van 
de Prinsenstichting aan de Ru-
dolf Garrelstraat binnen. Wat 
een bijzondere plek! Wat ooit 
een gebouw was voor speciaal 
onderwijs wordt inmiddels door 
de Prinsenstichting gebruikt 
voor dagbesteding. Doorde-
weeks wordt er elke avond ge-
kookt en er vinden andere acti-
viteiten plaats. Een mooie 
kleinschalige plek in de wijk, bij 
uitstek geschikt voor ontmoe-
ting. Midden in de ruimte ston-
den de tafels waaraan we zou-
den gaan eten. Samen met in 

totaal 26 mensen. Tijdens het 
eten maak ik kennis met de 
mensen die er vaker komen (zie 
foto). Bijzondere mensen, met 
bijzondere verhalen. Maar tege-
lijk zo gewoon: mensen die 
samen eten omdat het gezellig 
is. Een mooi initiatief van waar-

uit weer nieuwe 
contacten ont-

staan. Dit soort 
initiatieven 
moeten we 

koesteren in 
Purmerend. Ik 

kan iedereen 
aanraden om er 
een keer langs 
te gaan, ieder-
een is welkom. 

Op doordeweek-
se dagen is het 

Steunpunt open 
van 17.00-19.00 

uur en eet je voor €3,- een 
warme maaltijd.  
 

Eveline Tijmstra,  

fractievoorzitter 
 

Genoeg te doen  
in Purmerend! 

 

urmerend saai? Abso-

luut niet! Naast het feit 

dat je in Purmerend fijn 

kunt wonen en dat er veel 

goede voorzieningen zijn, is 

er ook enorm veel vermaak 

in de vorm van allerlei eve-

nementen.  
Er zijn jaarlijks ruim 200 eve-
nementen in onze stad. Ook de 
afgelopen weken was er enorm 
veel te beleven en er was voor 
ieder wat wils. 
 

 
 

Op sportief vlak was er op 30 
augustus de Marktstadrun. De-
ze hardloopwedstrijd wordt met 

het jaar groter. Dit jaar was 
een loop voor kinderen van 1 
Engelse mijl en voor de volwas-
senen een loop van 4 en 8 En-
gelse mijl of een halve mara-
thon. Het weekend er na volgde 
het prachtige evenement Pur-
merend onder Stoom (zie foto). 
Dit tweedaagse evenement 
werd voor de tweede keer ge-
organiseerd. Na 2010 was het 
wederom een groot succes. 
Jong en oud kon genieten van 
allerlei voertuigen en machines 
die op stoom werken. Het 
‘stoomweekend’ ging naadloos 
over in de jaarlijkse nazomer-
feestweek. Een hoogtepunt van 
deze week is altijd weer de 
harddraverij in de Nieuwstraat, 
wat door veel Purmerenders als 
een echte reünie wordt ervaren. 
Tot slot stond afgelopen week-
end (19 en 20 september) in 
het teken van de UITdagen. Dit 
jaarlijkse evenement staat te 
boek als de opening van het 
culturele jaar. Tijdens dit week-
end werd tevens het jubileum-
jaar van de Purmaryn (25 jaar) 
afgetrapt met een schitterende 
voorstelling op de Koemarkt 
met enorme dinosaurussen en 
demonen in de hoofdrol. 
Kortom, er is ontzettend veel te 
zien en beleven in Purmerend! 
 

Geoffrey Nijenhuis, 

Wethouder Cultuur 

 

Oud-premier Dries van Agt 

bij officiële opening Isla-
mitische school De Roos. 
 

p 15 oktober is de fees-

telijke officiële opening 

van de Islamitische basis-

school aan de Mercuriusweg 

in Purmerend.  

Vanaf 16.00 uur zullen de heren 
Prof. Dr. Mr. Andreas van Agt, 
oud minister-president van Ne-
derland en de heer Edwin Voor-
bij, wethouder van onderwijs 
van de gemeente Purmerend de 
opening verrichten. De heer van 
Agt onderhoudt al vele jaren 
een vriendschappelijke band 
met de directeur van IBS De 
Roos, Emrullah Erdem. Direc-
teur Erdem reageerde blij ver-
rast met de toezegging van de 
CDA-politicus om voor de ope-
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ning van de school naar Purme-
rend te komen. 
Het CDA 
bestuur en 
leden van de 
gemeente-
fractie zijn 
uitgenodigd  
om eveneens bij de opening 
aanwezig te zijn. Het CDA heeft 
zich altijd positief opgesteld in 
de besluitvorming rond de Is-
lamitische school. 
De komst van IBS De Roos naar 
Purmerend kende aanvankelijk 
veel weerstand. De keuze van 
het college voor een leegstaand 
pand in de Nijlstraat Weideven-
ne als startlocatie leek daardoor 
niet mogelijk. Het leidde tot een 
tussenoplossing om de school in 
het Koggeland te vestigen voor 
een jaar. Bij aanvang van het 
nieuwe schooljaar 2015-2016 
trok IBS volgens planning in het 
gerenoveerde schoolpand in de 
wijk Wheermolen.  
 

 
 

De inloop is vanaf 15.30. Het 
Dagprogramma eindigt om 
17.30 uur.  
Annemiek Nuijens, commissielid 

 

Opvang vluchtelingen 
en statushouders  
 

e laatste maanden ko-

men zeer veel vluchte-

lingen naar Europa, ook naar 

Nederland. Het COA (Cen-

traal Orgaan opvang asiel-

zoekers) is op zoek naar  

extra plaatsen 

voor de opvang en 

begeleiding van 

mensen uit pro-

bleemgebieden 

die naar Neder-

land zijn gevlucht.  

Het college van B&W 
van de gemeente 
Purmerend heeft 
een voorstel bij de  
gemeenteraad ingediend om 
statushouders (mensen met 

een verblijfsvergunning) ver-
sneld te huisvesten, twee nood-
opvanglocaties voor vluchtelin-
gen te realiseren en mogelijke 
locaties voor een asielzoekers-
centrum (AZC) verder te onder-
zoek op haalbaarheid.  
Het was de bedoeling dit voor-
stel toe te voegen aan de agen-
da voor de raadsvergadering 
van donderdag 24 september 
2015. Voor aanvang van die 
vergadering sprak Piet van Dijk 
van RTV Purmerend met wet-
houder Geoffrey Nijenhuis over 
het collegevoorstel. Het inter-
view met wethouder Nijenhuis 
kunt u beluisteren via:  
http://rtvpurmerend.nl/medi

atheek/video/episode/13853

881/politiek-purmerend-

interview-geoffrey-nijenhuis-

over-opvang-vluchtelingen/ 
 

e belangstelling voor deze 
raadsvergadering was over-

weldigend groot (zie foto). Er 
waren onvoldoende zitplaatsen 
met als gevolg dat de brand-
weer de veiligheid niet kon ga-
randeren Burgemeester Don Bijl 
verzocht het publiek zonder 
zitplaats de zaal te verlaten. In 
de hal was ruimte vrijgemaakt 
om de vergadering te kunnen 
volgen via een groot televisie-
scherm. Aan de oproep van de 
burgemeester werd geen ge-
hoor gegeven. Daarop werd de 
politie ingeschakeld om de zaal 
te ontruimen. Daartoe waren de 
meeste aanwezigen niet bereid. 
De burgemeester besloot daar-
op, na overleg met de fractie-
voorzitters, de raadsvergade-
ring niet door te laten gaan.  
 

m het geheel in goede ba-
nen te leiden heeft het 

college besloten een inspraak-
avond te organiseren. Purme-

renders kunnen dinsdag 6 okto-
ber in P3 van 20.00 tot 23.00 

uur hun mening geven over de 
vluchtelingenopvang.  
Maandag 12 oktober is een ex-
tra raadsvergadering ingelast 
over de opvang van de vluchte-
lingen en statushouders.  
 

Kees Paul, redactie nwsbrief 

 

Verruiming bestemmings- 
regels Baanstee-Noord 
 

ij de presentatie van het 

Meerjarenprogramma 

Grondexploitaties sprong de 

Baanstee-Noord in negatie-

ve zin naar voren. De be-

langrijkste oorzaak hiervan 

zit hem in de achterblijven-

de grondverkopen, mede 

door de 

econo-

mische 

crisis.  

Rede, 
voor on-
der ande-
re het  
CDA, om het college op te roe-
pen om te bekijken welke maat-
regelen wij kunnen nemen om 
de Baanstee-Noord aantrekkelij-
ker te maken voor bedrijven. 
Tijdens de extra ingelaste com-
missievergadering SOB voor het 
zomerreces presenteerde het 
college de knelpunten en de 
mogelijke oplossingen. 
Twee van de belangrijkste knel-
punten hebben betrekking op 
de huidige bestemmingsregels 
die nog dateren van voor de 
economische crisis. Het gaat 
dan specifiek om de minimum-
eisen ten aanzien van de bruto-
vloeroppervlakte-index en ge-
bouwd parkeren. Versoepeling 
van deze regels is mogelijk door 
op deze onderdelen een catego-
rie van gevallen aan te wijzen 
waarvoor een 'verklaring van 
geen bedenkingen' niet vereist 
is. Op deze manier kan het col-
lege afwijken van deze twee 
specifieke bestemmingsregels 
zonder dat daar de tussen 
komst van de Raad vereist is. 
Het college stelt de gemeente-
raad echter voor om een alge-
mene verklaring van geen be-
denking vast te stellen. Waar-
door deze verklaring veel ver-
der reikt dan twee geïnventari-
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seerde knelpunten. Gevolg 
hiervan is dat het CDA niet 
goed kan afwegen of het wen-
selijk is om deze ruimte te bie-
den aangezien er maar twee 
onderdelen onderbouwd en 
bovendien als knelpunt be-
stempeld zijn. 
 

oewel het CDA alle ver-
trouwen heeft in het colle-

ge, gaat dit ons te ver. Wij vin-
den namelijk dat afwijkingen op 
een bestemmingsplan altijd 
onderbouwd en transparant 
moeten zijn. Rede voor ons om, 
gezamenlijk met de VVD en 
GroenLinks te komen met een 
amendement waarbij wij de 
raad voorstellen om de verkla-
ring van geen bedenkingen in 
te perken tot de twee geconsta-
teerde knelpunten.  
 

 
 

Uiteraard kan het college altijd 
onderbouwd en op een later 
tijdstip een afwijking op een 
van de andere bestemmingsre-
gels voor leggen aan deze raad. 
 

Pascal Verkroost, raadslid CDA 
 

Samen tegen Eenzaamheid 
 

e Week tegen Eenzaam-

heid was dit jaar van 

donderdag 24 september tot 

en met zaterdag 3 oktober. 

Honderden organisaties en 

vrijwilligers in het land orga-

niseerden diverse concrete 

activiteiten waar mensen el-

kaar konden ontmoeten.  
 

Er zijn heel veel vormen van 
eenzaamheid, bijvoorbeeld als 
gevolg van het overlijden van 
een partner, pesten, verhuizen 
naar een andere stad, etc. Deze 
verschillende vormen van een-
zaamheid heeft CDA Purmerend 
vertaald in tien verschillende 
posters. In Purmerend zijn die 
posters op 16 openbare zuilen 
geplakt, verspreid over de stad. 
En dat heeft navolging gekre-
gen in meerdere gemeenten in 

heel Nederland. Het doel was 
(en is) om mensen te inspireren 
om het 
gesprek over 
eenzaamheid 
aan te gaan. 
Het zijn vaak 
heel eenvou-
dige oplossin-
gen die al het 
verschil kun-
nen maken. 
Een buur-
vrouw uitno-
digen voor 
een kopje koffie of een keer 
boodschappen voor haar mee-
nemen kan al een steuntje in de 
rug geven. U kunt hier meer 
over lezen in een blog van Mo-
na Keijzer op de website van 
landelijk CDA.  
Zie: https://www.cda.nl/actueel/ 
toon/samen-tegen-eenzaamheid/ 
 

De redactie 
 

Even voorstellen… 
 

fgelopen ALV ben ik 

door u benoemd tot al-

gemeen bestuurslid van 

CDA Purmerend. Mocht u 

daar niet bij zijn geweest 

dan wil ik me bij deze 

alsnog even voorstellen. Ik 

ben Johri van Gastelen, 32 

jaar oud en woonachtig in 

de Purmer-Noord.  
 

Enkele jaren terug ben ik lid 
geworden van het CDA en heb 
toen met name contact gehad 
met de CDJA afdeling Noord-
Holland Noord. Uiteindelijk ben 
ik daar bijna 2 jaar penning-
meester geweest. Dit voorjaar 
ben ik afgetreden omdat ik de 
CDJA ‘pensioenleeftijd’ had be-
reikt – formeel eindigt het CDJA 
lidmaatschap aan het eind van 
het jaar waarin je 31 wordt. 
Toevallig belde de voorzitter 
van CDA Purmerend – Jan 
Schuring – mij rond die tijd om 
mij eens te polsen of ik interes-
se had mij binnen CDA Purme-
rend nuttig te maken. Dat hij 
mij daarvan heeft kunnen over-
tuigen bewijst deze bijdrage. 
 

n het dagelijks leven ben ik 
werkzaam bij de IT afdeling 

van de ING Bank in Amster-
dam. Samen met veel collega’s 

werk ik aan het onderhoud, 
beheer, en de ontwikkeling van 
een groot computersysteem. Dit 
sluit goed aan bij mijn studies 
Informatica en Finance aan de 
Vrije Universiteit. Ook binnen 
het CDA fractie houd ik me nu 
bezig met de IT-kant van de 
zaak. Ik help bij het onderhou-
den van de internetsite van 
CDA Purmerend en plaats daar 
ook nieuwsberichten op. 
Daarnaast wil ik in de aanloop 
naar de volgende verkiezingen 
onderzoeken of het mogelijk is 
om op basis van publieke in-
formatiebronnen te achterhalen 
waar in Purmerend de meeste 
potentiële CDA-stemmers wo-
nen. Dit om op basis van die 
informatie een campagnestra-
tegie te bepalen waarin wij on-
ze campagne inspanningen ge-
richter kunnen inzetten – met  
als uitein-
delijk doel 
een goed 
verkiezings-
resultaat. 
Als ik u nog 
niet per-
soonlijk de 
hand heb 
geschud hoop ik dat op één van 
de komende CDA bijeenkom-
sten alsnog te kunnen doen.  
 

Johri van Gastelen 
 

Van het bestuur 
 

Bijeenkomsten 

• Op 7 oktober wordt een 
symposium in het Beatrix-
gebouw van de Jaarbeurs te 
Utrecht gehouden met als 
thema de betekenis van de 
christendemocratie voor Ne-
derland. Spreker is Ab Klink. 

• Op 7 november wordt het 
CDA Partij Congres gehou-
den in Tivoli te Utrecht. 

 

Kopij voor 24 december sturen 
naar kees.paul@upcmail.nl 
 

 

 

Secretaris bestuur: 
 

Mw. Sjoeky Brak 
 

Sawahstraat 43 
 

1448 BB Purmerend 
 

Telefoon: (0299)414600 
 

E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
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